
Opiniestuk: Verkiezingskoorts  

 

De verkiezingskoorts slaat toe in Oudenburg. De campagnes van Open VLD en 

CD&V zijn officieel gestart en ook Vooruit liet zich meer dan anders horen op de 

vorige gemeenteraad. Moeten wij vanuit N-VA Oudenburg ons nu ook extra gaan 

profileren? En uithalen naar andere partijen? Of kan het ook anders? 

Wij zijn geen partij van tafelspringers, wij zijn niet belust op geld, macht of verblind 

door ambitie. Wij zijn allemaal mensen die heel hun leven in Oudenburg willen 

wonen en zich daarom inzetten voor een beter Oudenburg. Is dit dan vanuit 

oppositie of meerderheid, we voeren sinds we gestart zijn in 2011 altijd al politiek 

op dezelfde manier. Op een constructieve manier, zonder veel tralala.  

Door de ‘verkiezingskoorts’ las ik onlangs in de krant het volgende: ‘Met CD&V 

werden er maar liefst 38 procent van de kiezers buitenspel gezet en na minder dan 

twee jaar werd al een schepen vervangen. N-VA blijft er met haar 227 stemmen in 

het schepencollege stil en braaf bijzitten.’ 

Wanneer iemand naar ons toe reageert, willen wij dit toch even in het juiste 

perspectief plaatsen zonder de boel op te zwepen of anderen aan te vallen. Daar 

doen wij immers niet aan mee. 

‘Met CD&V werden er maar liefst 38 procent van de kiezers buitenspel 

gezet…‘  

In 2018 is er voor het eerst (geen idee sinds wanneer) een nieuwe coalitie in 

Oudenburg ontstaan waarbij CD&V niet in het bestuur zit. N-VA, Open VLD en 

Vooruit hebben toen de handen in elkaar geslagen. Deze coalitie vertegenwoordigt 

maar liefst 62% van alle Oudenburgenaars. Wanneer we dit vergelijken met de 

coalitie CD&V / SPA van 2012 was dit toen 58,1%. Er zijn in feite meer inwoners 

vertegenwoordigd dan vroeger... Is dit dan niet beter?  

‘N-VA blijft er met haar 227 stemmen…’ 

N-VA Oudenburg heeft in 2018 10,9% van de kiezers weten te overtuigen. Wij 

vertegenwoordigen 727 Oudenburgenaars, niet 227. Wanneer ik in het 

schepencollege zetel, is dit niet voor mijn persoonlijke kiezers, maar voor alle 

kiezers van onze partij, en meer zelfs, voor alle inwoners!  



‘N-VA blijft er … in het schepencollege stil en braaf bijzitten.’ 

Discussies spelen zich af binnen het college, daar moeten de zaken worden 

besproken en bediscussieerd, en daar hoor je de stem van N-VA. Als bestuur is het 

belangrijk om dan het compromis te zoeken, te maken en dit dan naar buiten toe 

samen te verdedigen. Wij zijn een partij die loyaliteit hoog in het vaandel draagt. 

Hierbij volgen we het voorbeeld van het federale niveau zeker niet. Beleid voeren is 

immers geven en nemen. Ook al ben je niet altijd 100% akkoord, alleen samen 

kunnen we Oudenburg naar een betere toekomst loodsen! 

Tot slot, na deze kleine rechtzetting, ook al komen de verkiezingen eraan, graag 

een oproep naar alle partijen om het komende jaar respectvol en correct met elkaar 

te blijven omgaan zoals we de voorbije jaren altijd al gedaan hebben. We wensen 

iedereen veel succes! 
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